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VEZETŐEDZŐI  NYILATKOZAT

AZT KELL TENNÜNK, AMIT EDDIG

Kívülről nézve szinte tökéletes meccset játszottunk a Ferencváros ellen. A vezetőedző 
szemével hogyan nézett ki a találkozó?
– A Fradi ötvédős rendszerrel próbálkozott ellenünk, de mi igazából csak egy poszton reagál-
tunk a váltásra, ami jó eredményt is hozott. Az első félidőben 2–0-s vezetést tudtunk szerezni, 
amelyet majd’ a legvégéig meg tudtunk őrizni – kis szerencsével még egy gólt rúghattunk 
volna az ellentámadásainkból. Tisztában voltunk vele, hogy a Ferencváros a második já-
tékrészben változtat, és még nagyobb nyomást igyekszik ránk helyezni. A srácok remekül 
játszottak, kompaktak voltunk védekezésben, a kapustól egészen a támadósorig, úgyhogy 
összességében nagyon büszke vagyok a csapatomra.

Egy ilyen nagyszerű teljesítmény után általában nem emel ki senkit az ember, azt vi-
szont az első három meccs után nem lehet nem észrevenni, hogy Lamin Colley való-
sággal megtáltosodott…
– Mindig is az volt az elvem, hogy meg kell nevezni a jót és a rosszat is, az ő esetében is 
ez történt. Amikor átlagosan futballozott, megkapta tőlem a kritikát. Ezt ő elfogadta, most 
már sokkal inkább csapatmunkában gondolkodik, és ez így helyes. Egyébként nemcsak ő, 

hanem Luciano Slagveer és Jonathan Levi is pozitív vál-
tozáson ment keresztül, jól megértik egymást a pályán, 
és ha megvan az összhang, az az egyes játékosok telje-
sítményére is pozitív hatással van. Laminra visszatérve: 
fontos láncszem, aki megkapta a bizalmat, és meg is tud-

ja hálálni a játékával mind egyéni, mind csapatszinten.

A Vidi következik, amely jelenleg három vereség-
gel áll az utolsó helyen, s már a szezon elején 

égető szüksége van a pontokra. Nehezítheti-e ez a 
dolgunkat?
– Legelőször is, számunkra minden mérkőzés presztízs-
meccs, hiszen mindegyik találkozó nagyon nehéz. A fehér-
váriaknak jó képességű játékosai vannak, de most már mi 
vagyunk a jobbak. A játékosok tisztában vannak a derbi je-
lentőségével, és remélem, úgy tudjuk hozni magunkat, mint 
az előző mérkőzéseken. Ha a csapatmunka és a hozzáál-
lás olyan lesz, mint az első három találkozón, akkor nincs 
kétségem afelől, hogy jó eredményt érünk el.

Hornyák Zsolt szerint csakúgy, mint az eddigi találkozókon, 
a megfelelő hozzáállás és az olajozott csapatmunka hozhat-
ja meg a sikert a Fehérvár FC ellen.

STABIL HÁTTÉR

A MAGYAR SIKEREKHEZ
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A PUSKÁS AKADÉMIA FC JÁTÉKOSKERETE 

KAPUSOK 2023/24

VÉDŐK

TÁMADÓK

KÖZÉPPÁLYÁSOK

33Ormonde-Ottewill
Brandon

1995. 12. 21.,
Sutton

NB I-es mérkőzés/gól
24/–

5Bence
Batik 

1993. 11. 08., 
Szeged

NB I-es mérkőzés/gól
177/11

24Tamás
Markek

1991. 08. 30.,
Nagykanizsa 

NB I-es mérkőzés/gól
33/–

74Martin
Auerbach

2002. 11. 03., 
Tatabánya

NB I-es mérkőzés/gól
3/–

91Ármin
Pécsi

2005. 02. 24.,
Hainhburg

NB I-es mérkőzés/gól
–/–

13Noel
Nathaniel 

2004. 01. 14., 
Toronto

NB I-es mérkőzés/gól
–/–

14Golla
Wojciech 

1992. 01. 12., 
Zlotów

NB I-es mérkőzés/gól
13/1

17Stronati
Patrizio 

1994. 11. 17., 
Opava

NB I-es mérkőzés/gól
53/1

22Szolnoki 
Roland

1992. 01. 21., 
Mór

NB I-es mérkőzés/gól
239/3

23Maceiras
Quentin

1995. 10. 10., 
Sion

NB I-es mérkőzés/gól
3/–

25Zsolt
Nagy 

1993. 05. 25., 
Székesfehérvár

NB I-es mérkőzés/gól
131/10

26Umathum
Ádám

2006. 04. 08., 
Győr

NB I-es mérkőzés/gól
–/–

60Jablonszkij
Oleh 

2005. 08. 09., 
Sztrij

NB I-es mérkőzés/gól
–/–

27Gergő
Ominger

2002. 09. 25.,
Győr

NB I-es mérkőzés/gól
3/–

15Plsek
Jakub

1993. 12. 13., 
Jasenná

NB I-es mérkőzés/gól
76/13

19Favorov
Artem

1994. 03. 19., 
Kijev

NB I-es mérkőzés/gól
99/21

71Patrik
Posztobányi

2002. 07. 29., 
Budapest

NB I-es mérkőzés/gól
11/–

73Szabolcs
Dusinszki

2005. 08. 06., 
Székelyudvarhely

NB I-es mérkőzés/gól
2/–

8Martin
Kern

2006. 03. 23., 
Szeged

NB I-es mérkőzés/gól
2/–

10Levi
Jonathan 

1996. 01. 23., 
Glumslöv

NB I-es mérkőzés/gól
20/2

9Colley
Lamin 

1993. 07. 05., 
Banjul 

NB I-es mérkőzés/gól
22/5

11Slagveer
Luciano 

1993. 10. 05., 
Rotterdam 

NB I-es mérkőzés/gól
90/13

21Puljic
Jakov

1993. 08. 04., 
Vinkovci 

NB I-es mérkőzés/gól
31/6

30Zsombor
Gruber 

2004. 09. 07., 
Győr 

NB I-es mérkőzés/gól
27/3

7György
Komáromi

2002. 01. 19., 
Szolnok

NB I-es mérkőzés/gól
69/8

18Corbu

2002. 05. 07., 
Csíkszereda

NB I-es mérkőzés/gól
85/10

Marius
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Történetünk során másodszor is legyőztük idegen-
ben a Ferencvárost. Milyen volt a meccs a pályán be-
lülről?
– Mindnyájan nagyon élveztük az összecsapást. A mér-
kőzés előtt magabiztosak voltunk, hiszen tavasszal 
végre sikerült nyernünk ellenük idegenben is, tudtuk, 
mit kell tennünk, mert a stáb ragyogóan felkészí-
tett bennünket. Csakúgy, mint legutóbb, kétgólos 
előnyre tettünk szert, és csak a legvégén tudtak 
betalálni, ez egy kicsit fájó Markek Tomi barátom 
miatt, mert megérdemelte volna, hogy kapott gól 
nélkül zárjon.

Nagyon szép gólt lőttél, az elsőt a szezonban. Meg-
könnyebbültél?
– Minden játékosnak fontos, hogy lehetőleg a szezon 
elején betaláljon, és megjöjjön az önbizalma, ez alól én 
sem vagyok kivétel. A térdsérülésem után először tud-
tam végigcsinálni a teljes felkészülést, egy edzés sem 
maradt ki az előszezonban, fizikailag és mentálisan is 
rendben vagyok. Amikor Mariustól megkaptam a labdát, 
a hosszú sarkot vettem célba, mert láttam, hogy a ka-
pus a rövidre helyezkedik – bejött… Amikor érzékeltem, 
hogy bemegy, nagyon örültem, de annál, hogy gólt sze-
reztem, sokkal fontosabb, hogy nyertünk.

A Vidi ellen folytatjuk, köztük lesz pár ismerős arc…
– Furcsa lesz Spandler Csabit és Tóth Balázst piros-kék-
ben látni, az biztos… Ami az eddigi teljesítményüket il-
leti, meglepett, hogy zsinórban háromszor kikaptak, de 
nekünk most sem velük kell foglalkoznunk, hanem azzal, 
hogyan valósítjuk meg a saját elképzeléseinket. A Fehér-
vár jó játékosokból áll, s ha úgy játszunk, mint az Újpest 
ellen a második félidőben, nem lesz esélyünk, de ha úgy 
futballozunk, mint a Fradi ellen, akkor nem lehet baj.

A GÓLSZERZŐ KETTŐS ÖRÖME
Jakub Plsek boldog, hogy hamar megszületett első 
találata az új szezonban, de a csapat sikerét min-
dennél többre értékeli.
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MECCSTÖRTÉNET

FORDULT A KOCKA

2018. szeptember 15.
Az első győzelmünkre öt évet kellett vár-
ni. Knezevic és De Jesus góljaival fordítot-
tunk, majd a fehérváriak büntetőjét a 90+12. 
(!) percben védte Danilovics kapus.

2023. május 14. 
A legutóbbi egymás elleni mecs-
csen két ifjú titán, a 18 esztendős 
Gruber Zsombor és a 21 éves Komá-
romi György szomorította a vendégeket 
a 2–1-re megnyert hazai találkozón. 

2013. október 19.
Az első élvonalbeli találkozónkat a Fehérvár 

nyerte. A portugál José Gomes irányította 
alakulat Zé Luís, Nildo és Álvarez Arturo 

góljaival győzött 3–0-ra.

2021. március 14.
Igazi hatpontos rangadón fogadtuk a piros-ké-

keket, Luciano Slagveer a 68. percben szerzett 
fejesgóljával 1–0-ra nyertünk, megágyazva 

ezzel a szezon végi ezüstéremnek.

2019. február 2.
A legnagyobb meglepetést az első idegen-

beli győzelmünk jelentette, hiszen 3–0-val 
intéztük el az akkori bajnoki címvédőt. 

A fehérváriak elleni első tíz bajnoki mérkőzésünkön még nem termett nekünk babér, azon-
ban a legutóbbi kilenc egymás elleni meccsünkön (a Magyar Kupát is beleszámolva) egy-
szer sem tudtak legyőzni minket a piros-kékek.

NYERT MECCSEK
 6 10

RÚGOTT GÓLOK
 24 36

A LEGNAGYOBB ARÁNYÚ GYŐZELEM
 3–0 (2019. 02. 02.) 3–0 (2013.10.19. és 2014.08.30.), 4–1 (2020.03.07.)

A PÁRHARC GÓLKIRÁLYAI
 Josip Knezevic és Sahab Zahedi (3–3) Nikolics Nemanja (5)

SAJÁT NEVELÉSŰ KERETTAGOK SZÁMA
 13 6
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MACEIRASMÁRIS OTTHON ÉRZI MAGÁT NÁLUNK

– Nagyjából négyéves koromban ismer-
kedtem meg a labdával, édesapám a bá-
tyám edzője volt, így én is sokszor figyel-
tem a tréningeket. Aztán én is elkezdtem 
edzésekre járni a nálam nagyobbakkal, 
és beleszerettem a futballba. Teljesen ter-
mészetesen történt minden, bár apu edző 
volt, sohasem erőltette a dolgot – mesélt a 
futballpályán tett első lépésekről svájci já-
tékosunk. – Először a falunk utánpótláscsa-
patában játszottam, majd az FC Sionhoz 
kerültem, ahol a korosztályos együttesek-
ben pallérozódtam. De azzal a gondolattal, 
hogy profi labdarúgó legyek, viszonylag 
későn, tizenkilenc-húszéves koromban 
kezdtem el foglalkozni, amikor már a Sion 
második csapatában játszottam. Ennek 
az is oka volt, hogy édesapám mindig azt 
mondta, az első a tanulás, így csak azt kö-
vetően döntöttem a hivatásos karrier mel-
lett, hogy leérettségiztem, és megszerez-
tem a fizioterapeuta képesítést is.

Akkoriban volt egy játékos az FC Sion-
ban, akivel manapság nap mint nap ösz-
szefuthatsz a Puskás Akadémián…
– Igen, Vanczák Vilmos igazi legenda volt 
a csapatnál, háromszor nyerte meg a sváj-
ci kupát, annak idején még szedtem neki 
labdát a hazai bajnokikon… Pedig Sion-
ban külföldiként nem volt könnyű ikonná 

válni, bármi is történt, ő mindig kulcsem-
ber volt, és rengeteg szép fejesgólt 
szerzett. Mindenki szerette – futbal-
listaként és emberként is. Személye-
sen először húszévesen találkoztam 
vele, amikor néhányszor az első csapat-
tal edzettem, de nem sokat játszottunk 
együtt, hiszen ő nemsokára hazaigazolt a 
Puskáshoz.

Kik voltak még azok a játékosok, akikre 
felnéztél gyerekkorodban?
– Lehet, hogy furcsa lesz, amit mondok, 
de nem a saját korosztályom nagyjai 
közül választottam példaképet, Diego 
Maradona volt a kedvencem, jórészt 
édesapámnak köszönhetően, rengeteg 
felvételt és dokumentumfilmet láttam róla. 
Aztán egy másik argentin, Lionel Messi 
is felzárkózott mellé, a saját posztomon 
pedig Carles Puyol volt a favorit mind a 
játéktudása, mind a mentalitása miatt.

Milyen játékos Quentin Maceiras?
– Jobbhátvédként a védekezés az elsőd-
leges feladatom, az a dolgom, hogy meg-
zavarjam, kizökkentsem és leszereljem az 
ellenfél szélsőit, ám amikor labdát szerez 
a csapatom, szeretek felzárkózni a táma-
dásokhoz, passzopciót biztosítani a tár-
saknak, és jó beadásokkal támogatni őket.

23
Rohamléptekkel megy a beilleszkedés Quentin 
Maceiras számára, legújabb szerzeményünk 
egy hét után máris otthon érzi magát az öltöző-
ben, s reméli, a csapat játékába is mihamarabb 
sikerül belecsiszolódnia.

És milyen ember?
– A pályán kívül nagyon laza, nyugodt, 
barátságos, vicces srác vagyok, szeretek 
otthon lenni a barátnőmmel, sétálni a ku-
tyáimmal, a gyepen viszont teljesen más 
oldalamat láthatják az emberek, ott nem 
ismerem a tréfát.

Hogyan kerültél kapcsolatba a Puskás-
sal?
– Először a menedzserem szólt a klub 
érdeklődéséről, majd nagyjából fél éve 
Marbellán játszottunk felkészülési mér-
kőzést a Puskás Akadémia FC ellen, ott 
találkoztam Vilivel, vele elbeszélgettünk a 
magyar futballról, és sok szépet s jót me-
sélt a klubról. Ezután került sor a tárgya-
lásra Tóth Balázs klub- és akadémiaigaz-
gatóval, valamint a vezetőedzővel, és volt 
csapattársam, Varga Kevin véleményét is 
kikértem, ő is arra biztatott, hogy igazoljak 
ide.

Hogyan megy a beilleszkedés?
– Nagyszerűen. Amikor megérkeztem, azt 
hittem, jó darabig eltart majd az adap-
táció, de azt kell mondanom, egy hét el-
teltével úgy érzem, mintha már hónapok 
óta a gárda tagja lennék. Mindenki rend-
kívül készséges, igyekszik segíteni úgy a 
pályán, mint az öltözőben és az életben, 
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amiért nagyon hálás vagyok. Az is egyből 
szemet szúrt, hogy a magyar és a külföldi 
játékosok nem különülnek el, együtt van a 
társaság – ez azért nem minden csapat öl-
tözőjére jellemző… A csapatkapitány, Szol-
noki Roland például posztriválisom, mégis 
rengeteget segít nekem, és egymást húz-
zuk az edzéseken. Persze ő középpályást 
és belső védőt is tud játszani, s már meg 
is történt, hogy egyszerre voltunk a pályán. 
Ami az itteni focit illeti, még csak pármecs-
cses tapasztalatom van, de az megállapít-
ható, hogy Magyarországon sokkal inkább 
építenek a játékosok technikai képzettsé-
gére, mint Svájcban, ahol főleg a gyorsa-

ság, illetve a fizikai képességek számíta-
nak – ezt a Fradi elleni BL-selejtezőn is volt 
alkalmam megtapasztalni.

Milyen tervekkel érkeztél hozzánk?
– A legfontosabb, hogy mihamarabb al-
kalmazkodjam az itteni élethez, illetve a 
csapat játékstílusához, aztán pedig, hogy 
elérjem a legjobb formámat. Tudom, hogy 
ez nem egy gyors folyamat, talán egy-két 
hónapba is beletelik, míg csúcsformába 
kerülök, de addig is igyekszem mindent 
megtenni azért, hogy a mentalitásommal 
és a tudásommal pluszt adjak a gárda já-
tékához.

QUENTIN
MACEIRAS

A FOCIBA BELEFÉR   
EGY VISSZAFOGOTT SMINK.
DE A GYŰLÖLET SOHA.

148x210.indd   1148x210.indd   1 2023. 08. 01.   8:102023. 08. 01.   8:10
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asszisztens edző

Stanislav
Macek

kapusedző

Balajcza
Szabolcs

erőnléti edző

Egon
Kunzmann

rehabilitációs edző

Purger
Szilárd

csapatorvos

Dr. Abkarovits
Géza

csapatorvos

Dr. Karászi
Péter

fizioterapeuta

Sörös
Katalin

masszőr

Hoffer
Dávid

masszőr

Hajnal
Imre

masszőr

Kiss
István

videóelemző

Macsicza
Dávid

szertáros

Héring
Erzsébet

szertáros

Weizengruber
Istvánné

csapatmenedzser

Pető
Zoltán

PUSKÁS AKADÉMIA FC 

STÁB A TÖRETLEN FEJLŐDÉSÉRT 

Magyarországon még nem dolgoztál koráb-
ban. Milyen véleménnyel vagy eddig az itte-
ni bajnokságról? 
– Nem szeretek elhamarkodottan minősíteni, 
de már most kijelenthetem, hogy sok erős 
csapatot láttam, és még további fejlődési le-
hetőség rejtőzik a magyar ligában. A fiatalok 
teljesítménye mindenhol ingadozó, de az ő 
szerepeltetésük a kulcs a szintlépéshez. A 
sok gólt pedig a szurkolók is szeretik, abból 
pedig nem volt hiány az első pár fordulóban. 
Meggyőződésem, hogy a mi együttesünk is 
szórakoztatóan futballozik, amivel – hitem 
szerint – jó eredmények párosulnak majd 
hosszabb távon is. 

Ha már itt tartunk, mi a hitvallásod, ha a lab-
darúgásról van szó? 
– Ez a sport az életem, tehát nem munka-
ként gondolok rá, inkább egy élethosszig 
tartó szenvedélynek nevezném. Az eddigi 
edzői karrierem során mindig is fiata-
lokkal dolgoztam, az ő beépítésük a 
felnőttfutball vérkeringésébe nagyon 
megtisztelő és szép feladat. Szeren-
csére a Puskás Akadémia FC-nél is 
ígéretes jövő előtt álló ifjú labdarúgókkal 
dolgozhatok együtt, ami rendkívül inspiráló 

Új asszisztens edzőnket, Stanislav Maceket majd két évtizedes ba-
rátság fűzi Hornyák Zsolthoz, aki az egyik legjobb szlovák után-
pótlásedzőnek tartja őt, és már régóta szeretett volna vele együtt 
dolgozni. A futballról is ugyanúgy gondolkodnak, már csak ezért 
is könnyen ment neki a beilleszkedés első csapatunknál. A 45 
éves szlovák szakember korábban dolgozott a szlovák FK Senica, 
valamint az FC Spartak Trnava U19-es korosztályával, a szenyicei-
eknél a felnőtt csapat másodedzőjeként is tevékenykedett az első 
osztályban, majd az U18-as és az U19-es szlovák válogatottat is 
irányította. 

Dr. Michal
Kopcan
mentális tréner

Hornyák
Zsolt
vezetőedző

EDZŐPORTRÉ

2023/24
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számomra. Az NB I-es csapat és az akadémia együttműködése nagyszerű perspektívát 
kínál a gyerekeknek, mert ott lebeg a szemük előtt a cél, hogy van miért küzdeniük. 

Akkor bizonyára örömmel tölt el, hogy jelenleg is 13 saját nevelésű játékos szerepel 
a klub keretében.  
– Abszolút így van. Ez nyilvánvalóan remek visszajelzés arra, hogy milyen jó munkát vé-
geznek Felcsúton az utánpótlásedzők. Fontos kiemelni, hogy itt minden feltétel adott ah-
hoz, hogy a játékosok fejlődése töretlen legyen. A Puskás Akadémia példát mutat abban, 
hogyan fejlődhet még tovább a magyar futball. Ez a törekvés teljes mértékben találkozik 
az elképzeléseimmel. Ezen az úton szeretnénk tovább menni.  

Ki volt a legnagyobb hatással rád a játékosok közül? 
– Nem szeretek kiemelni senkit, főleg, ha fiatal labdarúgókról van szó, de sok tehetséges 
játékosunk van. Csak rajtuk áll, hogy még magasabb szintre lépjenek a karrierjükben. 

Hornyák Zsolttal már régóta ismeritek egymást. Vezetőedzőnk gyakran felemlegeti, 
hogy mekkora skalpnak tartja, hogy 13 évvel ezelőtt a Slovan U16-os edzőjeként 
meg tudta nyerni az egymás elleni csatát, mert te akkor a szenyicei utánpótlásban 
országos szinten is nagyon elismert munkát végeztél, sok profi labdarúgót sikerült 
kinevelned. Később a Liberecnél szeretett volna együtt dolgozni veled, de akkor 
még nem jött össze. Feltételezem, hogy jól esnek a mester szavai.  

– Természetesen, ez rendkívül megtisztelő, dacára annak, hogy szoros barátság köt ösz-
sze minket. Már majd’ húsz éve ismerem Zsoltot. Ugyanúgy gondolkodunk a sportágról, 
sokat beszélgetünk, és azt hiszem, hogy a közös munka az egész stábon belül harmoni-
kusan működik. Barátsággal, segítőkészen fogadtak, így nekem is könnyebb a dolgom, 
hogy az előttem álló teendőkre koncentrálhassak. Mindannyian a lehető legtöbbet akarjuk 
kihozni az előttünk álló feladatokból, azaz a csapat remélhetőleg maximálisan felkészül-
ten várhat majd minden mérkőzést.  

Hogyan szerettél bele annak idején a labdarúgásba? 
– Focistacsaládba születtem, édesapám és két nagybátyám is profi labdarúgó volt, utób-
biak közül az egyikük U23-as Európa-bajnoki címet is szerzett. Én magam gyerekkorom 
óta futballoztam, Szlovákiában a második vonalig jutottam, majd alacsonyabb osztályok-
ban szerepeltem Ausztriában és Németországban. Később pedig tudatosan készültem 
az edzői pályára is, amiben az egész család támogatott. Szerencsésnek mondhatom 
magam. 

Azóta pedig családfő is lettél. Hogy megy a beilleszkedés hazánkban? 
– Köszönöm, remekül érezzük magunkat, a feleségemmel és a négyéves kisfiunkkal ér-
keztem, egyáltalán nincs semmi problémánk az akklimatizációval. Jómagam azt csinál-
hatom, amit szeretek, ráadásul kiváló körülmények között.  

STANISLAV
MACEK

EDZŐPORTRÉ
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PUSKÁS-PILLANATOK

Gól! NB III-as együttesünk pontot 
szerzett a Bicske ellen

Lendületben: első csapatunk 2–1-re 
nyert az Üllői úton

Sima ügy: női NB I-eseink 5–0-ra 
verték az Eszéket

U16: ezüstérem 
a III. Rakaczki-kupán
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TEHETSÉG

„VAN MIÉRT KÜZDENEM”

Miként kerültél a labda bűvöletébe?
– Mindkét nagypapám, az édesapám és 
a bátyám is focizott, aztán apukám edző 
és sportmasszőr lett, nálunk a családi 
program a futball volt, én sem akartam 
kimaradni belőle. Gyakran kijártunk a he-
lyi futballpályára focizni, s irigykedtem a 
testvéremre, amikor az edzésére ment. 
Dorogon kezdtem a pályámat, fiúk között, 
amit nagy áldásként éltem meg, mert így 
kialakult bennem az a harciasság, ami a 
futballhoz kell.

Hogyan vezetett az utad a Puskás Aka-
démiára?
– Bekerültem az U14-es regionális válo-
gatottba, ahol felfigyelt rám az akadémia. 
Egyébként is úgy gondoltuk már apával, 
hogy itt az ideje a női labdarúgás felé for-
dulni, így a Puskás megkeresése a leg-
jobbkor jött. Azonnal otthonra leltem itt. Már 
a kezdetektől egyszerre két korosztályban 
játszottam, volt, hogy hétvégén két mecs-
csen is pályára léptem, amit egyáltalán 
nem bántam, sőt: annál boldogabb voltam, 
minél többet lehettem a gyepen.

Alighogy betöltötted a 15. életévedet, 
máris bemutatkozhattál a felnőttek kö-
zött…
– 2021 augusztusában, a Puskás Akadé-
mia női csapatának első NB I-es meccsén 

„Világéletében” kerülte a középpályát, ám hogy, hogy 
nem, mégis középpályás lett. Harmat Sára futballistacsa-
ládban cseperedett fel, korántsem véletlen hát, hogy hi-
vatásául a labdarúgást választotta. Alig múlt tizenöt, ami-
kor bemutatkozott női NB I-es csapatunkban, sőt, rögvest 
kezdőként lépett pályára. Tehetségeinket bemutató soroza-
tunkban ezúttal 17 éves korosztályos válogatott női labda-
rúgónkkal ismerkedhetünk meg.

történt, s úgy esett, hogy máris kezdőként 
kaptam szerepet, mi több, végig is játszot-
tam a mérkőzést. Meglehetősen izgu-
lós vagyok, de olyannyira fel sem 
fogtam, mi történik velem, hogy 
még izgulni is elfelejtettem. Tud-
ni kell, hogy nem igazán va-
gyok képes objektíven meg-
ítélni a teljesítményemet. 
Ha van akár csak egy 
rossz passzom, már 
úgy képzelem, hogy 
végig rosszul szerepeltem. 
De a vezetőedző, Halászi Kinga mindig 
tükröt tart elém, és mivel a bemutatkozá-
som után megdicsért, nagyon örültem.

Hogyan találtad meg a helyedet a közép-
pályán?
– Amikor fiúk között játszottam, jobb szélső 
támadó, majd belső védő voltam. A Puskás 
Akadémiánál lett belőlem középpályás. 
Mindig kerültem ezt a posztot, furának 
tűnt, hogy minden oldalról körülveszik az 
embert. Ám U14-esként az első meccsem 
előtt az akkori edzőm, Mészáros Dalma 
megkérdezte, játszottam-e már rombusz-
ban. Nem – válaszoltam, mire Dalma azt 
mondta: „Akkor most fogsz!” Kíváncsian 
vártam, mi sülhet ki a pozícióváltásból, de 
úgy voltam vele, hogy bár irtózom tőle, mi 
van, ha a középpályán lesz jó nekem. Így 
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is lett. Annyira megszerettem a posztom, 
hogy már el sem tudnám képzelni magam 
máshol.

Mit gondolsz, melyek a legnagyobb 
erősségeid?
– A labdaszerzésben és a kulcspasszok-
ban vagyok igazán jó. A középpályásé 
rendkívül összetett poszt. Sokféle kvalitás 
kell hozzá. A technikai tudás mellett kell, 
hogy az ember jól lásson a pályán, igazod-
jon a többi játékoshoz, taktikailag fegyel-
mezett legyen, s míg a csatár legfőbb cél-
ja, hogy gólt rúgjon, a védőé pedig, hogy 
labdát szerezzen, addig a középpályásnak 
mindkét feladatból ki kell vennie a részét.

Mit jelent számodra a labdarúgás?
– Nélküle üres lenne az életem. Nem tud-

nám elképzelni, hogy úgy menjen le 
a nap, hogy nem fociztam. Örülök, 
hogy rátaláltam erre a sportra, mert 

van miért küzdenem. A futballnak 
köszönhetően újabb és újabb célokat 
állíthatok fel magam elé. Most épp az a 
célom, hogy alapemberré váljak a csapat-
ban, stabil kezdő legyek. Ennek érdeké-
ben maximálisan odateszem magam.

Harmat Sára
Születési idő és hely:
 2006. 06. 14., 
 Esztergom
Poszt: 
 középpályás
Mezszám: 6
Csapat: Puskás Akadémia FC 
(női NB I)

NÉVJEGY

HARMAT
SÁRA
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AKTUÁLIS

„A FOCI AZ ÉLETEM”

A Puskás Akadémia FC „tizenkettedik játé-
kosaként” elképesztő cseleivel és trükkjei-
vel kápráztatja el első csapatunk szurkolóit 
a világhírű labdazsonglőr, László Gyula, 
aki az elmúlt években számos magyar és 
nemzetközi extrém rekordot állított be. Hi-
telesített csúcsteljesítményei közül kettőre 
a legbüszkébb: egy debreceni húszemele-
tes toronyház lépcsőházában több mint egy 
órán át a homlokán labdával egyensúlyozva 
járt fel-alá, 4734 lépcsőfokot, 263 emeletnyi 
távot megtéve, a debreceni Nagytemplom 
előtt pedig 3 perc 15 másodpercig egyen-
súlyozott haladás közben BMX kerékpárja 
kormányán, miközben 27-szer vette fel és le 
a pólóját. A legnagyobb álma, hogy a világ 
legmagasabb épülete, a 828 méter magas, 
163 emeletes dubaji Burdzs Kalifa szolgál-
hasson újabb világcsúcsa helyszínéül.

A hajdúhadházi labdazsonglőrt koránt-
sem az adrenalin hajtja. „Úgy érzem, a 
Jóistennek küldetése van velem – mondja. 
– Nevelőszülők neveltek fel, kisegítő isko-
lába jártam, engem a freestyle foci mentett 
meg. A labdának köszönhetem, hogy nem 
drogos, börtöntöltelék lettem. Példát szeret-
nék adni a cigány gyerekeknek. Szeretném 
megmutatni, hogy a tanulással, a sporttal ki 
lehet törni a mélyszegénységből. Nincs le-
hetetlen. Ha az ember akar valamit, és tesz 
meg imádkozik érte, akkor meglesz. Szeret-
ném, ha látnák, hogy ha nekem sikerült, ak-
kor nekik is sikerülhet, hiszen ugyanonnan 
indultam, ahonnan ők. Ha csak egyetlen 
gyereknek is megváltoztathatom az életét, 
már megérte.”

11-12 éves lehetett, amikor Gyula életét 
örökre meghatározta a labda: „Szegény is-
kolába jártam, még tornatermünk sem volt. 
Egyszer szakadt az eső, és Gyula bácsi, a 
tornatanár tesiórán filmet vetített, abban lát-
tam Ronaldinhót, ahogy megcsinálta a bra-
zil meg a világkört. Tátva maradt a szám, 
és elhatároztam, hogy megtanulom. Kértem 
egy pöttyös labdát, és ahogy elállt az eső, 
kimentem a szeméttelepre. Először még de-
kázni sem tudtam, de egyre csak gyakorol-
tam, egyedül. Amikor megcsináltam az első 
világkörömet, zokogtam. Aztán szép lassan 
elkezdtem a magyar és a világrekordokat 
felállítani. A foci lett az életem, és az, hogy 
a Pancho Arénában is megmutathatom a te-
hetségemet, megtiszteltetés és lehetőség, 
amiért hálás vagyok – beleteszek 110 szá-
zalékot. Talán ez az esély is közelebb visz 
az álmomhoz.”

A többszörös Guinness-rekorder 
labdazsonglőr lesz a Pancho 
Aréna NB I-es bajnoki mérkőzé-
seinek hangulatfelelőse.
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EREDMÉNYEK

COLLEY
LAMIN

HÁZI GÓLLÖVŐLISTAOTP BANK LIGA (NB I) 

9

A PUSKÁS AKADÉMIA FC MÉRKŐZÉSEI

  1. 07. 29.   Diósgyőri VTK – Puskás Akadémia FC 0–1
  2. 08. 04.  Puskás Akadémia FC – Újpest FC 3–3
  3. 08. 13.  Ferencvárosi TC – Puskás Akadémia FC 1–2
  4. 08. 18. 18:00 Puskás Akadémia FC – Fehérvár FC 
  5. 08. 26. 15:30 Kecskeméti TE – Puskás Akadémia FC 
  6. 09. 03. 14:15 Mezőkövesd – Puskás Akadémia FC 
  7. 09. 23.  Puskás Akadémia FC – Paksi FC 
  8. 09. 30.   Zalaegerszegi TE – Puskás Akadémia FC 
  9. 10. 07.  Puskás Akadémia FC – Kisvárda 
10. 10. 21.  MTK Budapest – Puskás Akadémia FC 
11. 10. 28.  Puskás Akadémia FC – Debreceni VSC 
12. 11. 04.  Puskás Akadémia FC – Diósgyőri VTK 
13. 11. 11.  Újpest FC – Puskás Akadémia FC 
14. 11. 25.  Puskás Akadémia FC – Ferencvárosi TC 
15. 12. 02.  Fehérvár FC – Puskás Akadémia FC 
16. 12. 09.  Puskás Akadémia FC – Kecskeméti TE 
17. 12. 16.  Puskás Akadémia FC – Mezőkövesd 

FORDULÓ DÁTUM IDŐPONT MÉRKŐZÉS EREDMÉNY

 CSAPAT M. GY. D. V. G. P.

  1 PUSKÁS AKADÉMIA FC 3 2 1 – 6–4 7
  2 DVSC 2 2 – – 4–1 6
  3 KECSKEMÉTI TE 2 2 – – 4–1 6
  4 ÚJPEST FC 3 1 2 – 6–5 5
  5 DVTK 3 1 1 1 5–4 4
  6 KISVÁRDA MASTER GOOD 3 1 1 1 3–3 4
  7 FERENCVÁROSI TC 2 1 – 1 6–5 3
  8 ZTE FC 3 1 – 2 2–4 3
  9 PAKSI FC 2 – 2 – 2–2 2
10 MTK BUDAPEST 3 – 2 1 2–3 2
11 MEZŐKÖVESD ZSÓRY FC 3 – 1 2 4–8 1
12 FEHÉRVÁR FC 3 – – 3 4–8 0

  1 LAMIN COLLEY 2
  2 JONATHAN LEVI 1
  2 LUCIANO SLAGVEER 1
  2 JAKUB PLSEK 1
  2 WOJCIECH GOLLA 1
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